
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Utvalg for strategi og drift 
Møtested: Ørland rådhus (Bjugn), Kopparen 
Dato: 17.12.2020 
Tid: 10:00 – 15:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Leder AP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde NESTL SP 
Knut Morten Ring MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Irja Helen Hammern Døsvik Knut Morten Ring AP 
Øyvind Næss Finn Olav Odde SV 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Kommunedirektør 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit K. Ervik Ass. kommunedirektør/kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Geir Aune  Kommunalsjef 
Magdele P. Johansen Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Arne Martin Solli Enhetsleder næring 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent. 
Saksliste godkjent. 
 
 

 
 
 
 
 



 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Orienteringer/drøftinger 

 Orientering ved leder og kommunedirektør 
 

 Strømsituasjon 
 Større kapasitet, stabil og sikker strømleveranse haster 
 Tensio har planer om å øke strømkapasiteten i Ørland  
 Orientering ved Ståle Rostad, Nettselskapet AS 

 Strømkapasiteten i Ørland 
 Videreføring av Statnett sin linje til Åfjord inn mot Ørland 
 Dialog med Statnett vedrørende utbyggingen av strømnettet for fullføring av 

kraftlinja gjennom Fosen 
 Eventuell utvidelse av Nettselskapet AS sin nettkapasitet for kommunen 

 
Dagens nettforsyning i Ørland v/kommunalsjef Thomas Engen 

 Status på planer, behov og framdrift 
 Alternative løsninger  

 
 

 Metro bygget 
 Brekstad Metro 
 Selskapet Brekstad Metro er enda ikke stiftet 
 Informasjon om og involvering i prosjektet 
 Strategisk diskusjon om veien videre for prosjektet 

 Løfte kystbyen Brekstad til urbanitet og kvalitet 
 Skape konkurransedyktighet 
 Realisering med eller uten kommunen som part i prosjektet 

 
 Enhetsleder næring, Arne Martin Solli orienterte om prosjektet 

 Skape et bygg og miljø der bedrifter ønsker å etablere seg  
 Presentasjon av prosjektet med beliggenhet, bilder og plantegninger 
 Historisk tidslinje for arbeidet 

 Avklaringsmøter rundt videre framdrift og kommunens videre deltakelse i prosjektet 
 
Konklusjon og videre fokus: 

 Administrasjon utarbeider sak/notat eller omtaler saken i strategisk næringsplan 
for veien videre. Legges fram for utvalget til behandling. 

 
 Uthaug havn v/enhetsleder næring, Arne Martin Sollie 

 Sameie Uthaug havn 
 Historikk om eierskap, reguleringsplan, ekspropriasjon, krav og betaling 
 Alternative løsninger for eierskap for eiendommen 
 Advokatens anbefalinger og administrasjonens videre behandling 

 
 Orientering v/leder for Roret, Hanne Falstad 

 Status på foretakets arbeid 
 Etablering av konseptet Nasjonalt Idrettsforum – idrett, organisasjon og næringsliv 



 Årlig nasjonal arena 
 Innhold og mål 
 Samarbeidspartnere 
 Midler til realisering av prosjektet og ansettelse av prosjektleder 
 Kommunens deltakelse i prosjektgruppa 

 
 Økonomiarbeid våren 2021 

 Arbeidet med innfrielse av budsjettvedtak 2021 
 Gjennomgang av punktene i budsjettet det skal arbeides videre med  
 Fremdriftsplan, synergirealisering, begrensninger, arbeidsform og involvering av 

tillitsvalgte 
 Generell effektivisering og handlingsrom 
 Eiendomsstrategi utarbeides 
 Nedtrekk, fondsavsetninger, investeringer og prosjekter  

 
Synergirealisering - synergier for hvordan kommunen driftes, i form av reduksjon eiendom og 
som resultat av kommunesammenslåingen 

 
Gjennomgang av organisering og struktur!  
Startpunktet for nedtrekk ift budsjettvedtaket gjelder fra når vedtaket ble fattet! 
 
Administrasjon utreder alternative muligheter med økonomiske effekter for tiltakene som 
fremmes for utvalget 

 Alternative muligheter for effektivisering, digitalisering, ny organisering og struktur, nye 
arbeidsformer, tverrfaglig samhandling 

 Administrasjonen lager totaloversikt 
 Nedtrekk politisk godgjøring 500 000 

o Sak fremmes til politisk behandling i januar  
 

 Ny Barnevernsreform v/ kommunalsjef Magdele P. Johansen 
 Kommunestyret vil bli orientert om reformen i kommunestyrets møte i januar 
 Hovedfokus: Tidlig innsats og forebygging – hjelp i nære relasjoner – barnets stemme 
 Organisering av Fosen barneverntjeneste 
 Barnevernforum – bindeleddet mellom barneverntjenesten og eierkommunene 
 Regionalt læringsnettverk med kystregionen 
 Økonomisk status 
 Antall barn i hjelpetiltak 
 Tilsyn og forvaltningsrevisjon 
 Kommunestyret vedtar plan for det forebyggende arbeidet 

 
 

 Saker til drøfting som skal behandles i Interkommunalt råd for Fosen kommunene i morgen 
 Pilotprosjektet Hysnes UNG 

 Prosjektet har tilknytning til UNICARE 
 Grunnlaget for prosjektet 
 Støtteerklæring til prosjektet 

 Ekstern evaluering av strategisk næringsplan for Fosen 
 Behovet for ekstern evaluering 
 Næringsutvikling sett i lys av interkommunalt samarbeid 
 Kommunens egen strategiske næringsplan 
 Ørland har trukket seg ut av det regionale næringsfondet – rådet må ta dette til 

etterretning 



 Medfinansiering av matfestival 2021 
 Ørland kommune er ikke medlem av regionalt Næringsfond lengre, men vil 

likevel dekke sin andel av Matfestivalen 2021 
 

 Orienteringer v/ass. kommunedirektør/kommunalsjef Marit K. Ervik 
 Koronasituasjonen  

 5 smittede  
 Mye testing gjennomført 
 Har prøvd ut hurtigtestene 
 Har kontroll selv om 1 til 2 av de smittede har ukjent smittekilde 
 Alle nærkontakter er i karantene og har testet negativt 
 Opprettholder besøksrestriksjoner sykehjem inntil alle tester er besvart 
 Tiltakskort for Covid-19 utarbeidet 
 Utstyr og vaksine for Covid-19 er på vei 

 
 Siste dag med influensavaksine gjennomført i går 

 Gjennomføringen for denne massevaksineringen blir malen for gjennomføring 
av vaksinasjon for Covid-19 


